
آغاز برگزاری کمیسیون های ماده
صد سال ۹۹ به صورت سیستمی

معاون شهرسازی و معماری شهردار تبریز از خیز بلند معاونت شهرسازی
و معماری شهرداری تبریز در حذف کاغذ و برگزاری سیستمی فرایند

کمیسیون های ماده صد شهرداری خبر داد.

به گزارش اعتدال پرس (اعتدال آذربایجان)به نقل از شهریار، محمد
عزتی اعلام کرد: در راستای مبارزه با شیوع ویروس کرونا و صرفه
جویی در مصرف کاغذ و تسریع فرایندها و شفاف سازی کمیسیون های

ماده صد شهرداری رویکرد جدیدی در سال ۹۹ اتخاذ کرده ایم.

وی افزود: در این روش پرونده ها به روش سیستمی به کمیسیون ارسال
شده و طی بررسی کارشناسی پرونده ها توسط کارشناسان کمیسیون ماده
صد مرکز و توضیح پرونده در جلسات، تصمیم گیری لازم اتخاذ شده و

آراء بصورت سیستمی به مناطق و ارباب رجوع اعلام می شود.

https://etedalpres.ir/40829/%d8%a2%d8%ba%d8%a7%d8%b2-%d8%a8%d8%b1%da%af%d8%b2%d8%a7%d8%b1%db%8c-%da%a9%d9%85%db%8c%d8%b3%db%8c%d9%88%d9%86-%d9%87%d8%a7%db%8c-%d9%85%d8%a7%d8%af%d9%87-%d8%b5%d8%af-%d8%b3%d8%a7%d9%84-%db%b9%db%b9/
https://etedalpres.ir/40829/%d8%a2%d8%ba%d8%a7%d8%b2-%d8%a8%d8%b1%da%af%d8%b2%d8%a7%d8%b1%db%8c-%da%a9%d9%85%db%8c%d8%b3%db%8c%d9%88%d9%86-%d9%87%d8%a7%db%8c-%d9%85%d8%a7%d8%af%d9%87-%d8%b5%d8%af-%d8%b3%d8%a7%d9%84-%db%b9%db%b9/

